
Pobuda za novo akcijo
Občinski svet zveze sindikatov ter center za družbeno izobraže-
vanje pri republiškem svetu ZSS sta v sodelovanju z delavsko
univerzo Boris Kidrič že letošnjo pomlad začela organizirati
dvodnevne seminarje za člane izvršnih odborov osnovnih organi-
zacij ZS v naši občini. Seminarji se nadaljujejo tndi ta mesec, po
približnih ocenah pa se jih je udeležilo okoli 2500 članov izvršnili
odborov,

Vsebina programa seminar-
ja je namenjena, kot že ome-
njeno, sindikalnim poverjeni-
kom in drugim članom izvrš-
nih odborov osnovnih organi-
zacij, ki predstavljajo najbolj
številni del funkcionarjev sin-
dikata. Jasno je torej, da jih
je treba usposobiti za čim-
bolj uspešno delo pri oprav-
ljanju njihove funkcije v os-
novnih organizacijah sindikata.
Gre torej za funkcionalno uspo-
sabljanje v okviru opravil in
zadolžitev, ki pretežno zajema-
jo org-anizacijo sindikata in
njeno delovanje. Kaj so ti
seminarji pomendli vsebinsko,
pa povedo že sami naslovi
predavanj: organiziranost sin-
dikatov, sindikati, organizaci-
ja delavskega razreda, pover-
jenik in član izvršnega odbo-
ra osnovne organizaoije sindi-
kata in metode. dela v osnov-
nih organizacijah sdndikatov,
ljudska obramba in družbena
samozaščita, delavska kontro-
la.

V sodelovanju z občinskim
svetom ZS naše občine smo
organizirali razgovor z neka-
terimi predstavniki izvršnega
odbora osnovne organdzaci.je
sindikatov z namenom, da se
bi tako informirali o poteku
teh seminarjev, o rezultatih in
pa predvsem o mnenju nek-a-
terih slušateljev, ki so se se-
minarja že udeležili, Čeprav
smo ugodne ocene o seminar-
ju že zaradi njegove preudar-
tio izbrane vsebine pričakovali,
smo bdli nad mnenji delega-

tov izredno prijetno preseneče-
ni. Ugotovili smo namreč, da
seminar ni bil le dober in uspe-
šen, kot navadno rečemo,
temveč da je foil izredno močr
na in konkretna pobuda za
akcije in povečano aktivnost
članov sindikata v osnovni or-
ganizaciji.

Pa prisluhnimo raje udele-
žencem seminarja samim.

Jure Bizjak — Iskra: »Po
zadnjem republiškem kongre-
su sindikatov so v izvršne od-
bore prišli novi ljudje, ki so
bili neizkušeni in premalo pri-
pravljeni za to delo. Od tu
potem jasno izhaja pomen se-
minarja, saj smo sedaj, ko je
za nami, pripravljeni začeti de-
lati tako kot se spodobi in
kot to res zahteva vsebina
programa dela sindikatov. V
oim krajšem času bomo mi,
ki smo se seminarja udeleži-
li, naredili izvlečke za člane na-
še osnovne organizacije ter
tako tudi njih seznanili s tem,
kar smo zvedeli na seminarju.
bolje rečeno, kar smo se tam
naučili. To pa je vsekakor po-
membna spodbuda za naše de-
lo, kar se že vidi na konkret-
nih primerili.«

MUan Ljubič — Narodna ban-
ka. Slovenije: »Predavatelji so
v zgoščeni obliki posredovali
poslušateljem oris organizacij-
skih okvirov in • vsebino dela
sindikata ter tudi konkretne
naloge posameznika — člana
IO OOS v njegovi osnovni or-
ganlzaciji. Seminar je bil k o
risten predvsem za nove in

mlajše člane vodstev sindikal-
nih organizacij, vse udeležen-
ce pa je gotovo spodbudil, da
se kritčno ozrejo na svoje do-
sedanje delo in ga dopolnijo
na podlagi nekaterih, tudi ze-
lo konkretnih napotkov. V
razpravah ob posameznih te-
mah se je pokazalo, da sin-
ddkalna organizacija s svoji-
mi stališči o posameznih po-
nnembnih vprašanjih delitve do-
hodka ni povsem dovolj prisot-
na. Stalno je bila prisotna mi-
sel, da morajo osnovne orga-
nizacije reševati svoje težave
ter probleme najprej same in
šele posredno ob pomoči ob-
činskega vodstva.«

Vida Najdič — Kliničnl cen-
ter: »Tovariša pred mano sta
bistvo že povedala. Slikovito
lahko povem, da pomeni se-
minaT močno- teoretično obo-
rožitev za člane izvršnih od-
borov, ko se bodo v prihod-
nje srečali s takimi in drugač-
nimi problemi, predvsem s
predsodkom, da je skrb sin-
dikata le ta, da skrbi za ozi-
mnico in tu pa tam za kakšen
izlet. Kako dobre predavate-
lje smo imeli, pa pove dejst-
vo, da nam je za razpravo o
tem in onem vprašanju vedno
zmanjkalo časa.«

Marija Repe — Metalka:
»Skrartka povemo lahko, da
je nas, novoizvoljene člane iz-
vršnih odborov, ta seminar de-
jansko - naučil hoditi. Menim
pa, da se bi za razgovor med
seminaTjem odprlo še marsi-
kakšno zanimivo vprašanje,
žal pa vsi, kl smo se ga ude-
ležili, nismo navajeni javno go-
voriti. To seveda ne pomeni,
da je bila kvaliteta seminarja
nižja, vendarle nam kaže, da

(Nadaijevanije na 2. strani)


